

REFERAT 29.mai

\*\*\*\*\*

S- 37/17 Tilstede: Ine Annett Jomaas, Fredrik Joachim Gjestland, Knut A.M. Berge, Turid Regina Dornfest og Morten Fossmellem

S- 38/17 Referatsaker

- a. Godkjenne referat 29.mars  
Godkjent
- b. Protokoll LM  
Godkjent
- c. Protokoll RSM  
Godkjent
- d. Godkjenne referat 14.mai  
Godkjent

S- 39/17 Sekretariatet

- a. Innvilget RTF deltakelse, kunne ikke delta (Mats)  
Mats Lorentzen kunne ikke delta på RTF som innvilget.

S- 40/17 Økonomi

- a. Frifond 2017  
Har fått godkjent søknaden for 2017.
- b. Øst-Europa fondet (Latvia YM)  
Latvia har utsatt sin YM til 2018, de skal dermed ikke ha støtte i år.

S- 41/17 Avholdte/kommende nasjonale seminarer/møter

- a. SUDT Vest  
Det var 44 deltagere og 4 stab.
- b. Leirlederseminar  
Alle leirene var representert. Det var 7 deltagere, og 2 stab.
- c. Overlappingsseminar  
Oppstart: Felles oppstart er kl.11, men Fredshuset er åpent fra 9.

Fellesbolker:

-Velkommen 30min

-Orgutvilking/arbeidsgruppe 15 min

-Zubarus 30 min

S- 42/17 Innmeldte saker

- a. Utlysning prosjektkoordinator/informasjonskonsulent  
Diskusjonen videreføres på junimøtet.
- b. Kompaz-kit distribusjon  
Innholdet er beregnet først og fremst til leir, både village og Step Up.  
Kanskje flere til Step Up og seminar, da disse vil bruke dem.
- c. Interchange Bergen  
Sentralstyret fikk en e-post fra LIC i Bergen om hjelp til å dekke billettutgifter for IC i Bergen, da billettene ble svært dyre etter at Egypt har ønsket å flytte datoene. 1700 kr pr delegat. (11 delegater totalt). Kan selvassuransesfondet benyttes her?

Før noe vedtas vil Sentralstyret få avklart selvassuransesfondets anvendelsesområde med Trond Magnus Berg.  
Turid og Knut kontakter Trond Magnus.

- d. Organisasjonsanalyse  
Turid og Fredrik har hatt møte med Organisasjonsutviklingskomiteen. Det skal settes ned en arbeidsgruppe. To medlemmer fra org utv, 1 fra kontrollkomiteen, 1 fra STS og forslagstiller.  
Plan om hvordan man skal jobbe (få fra Fredrik).
- e. Medlemsblad  
Det er påbegynt et arbeid med medlemsbladet fra EVS og IB før EVS dro.  
Det gjenstår arbeid med dette. Informasjonskomiteen spørres om de kan ta opp tråden her. Ine kontakter Henrik.

Neste møte: 9.juni